
TCM2.5吨叉车蓄电池FRB30-8 贝朗斯电瓶48V390Ah
TCM叉车48V6PZB390电池

产品名称 TCM2.5吨叉车蓄电池FRB30-8
贝朗斯电瓶48V390Ah TCM叉车48V6PZB390电池

公司名称 广州贝朗斯动力电源有限公司

价格 14508.00/组

规格参数 品牌:贝朗斯
型号:48V6PZB390
生产地:广东

公司地址 中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号

联系电话 86 020 86603123 13538843060

产品详情

  TCM是日本早研发和生产叉车、装载机的专业厂家，也是个由海外制造商向中国提供叉车的日本企业
，并率先于同行业早在中国设立合资企业的先驱者，经过近60年的发展，除日本外，在中国、美国及欧
洲等多个和地区也都建立了工厂其销售网络已覆盖全世界各地。 

TCM is Japan’s first professional manufacturer of forklifts and loaders. It is also the first Japanese company to
provide forklifts to China from an overseas manufacturer. It is the first pioneer in the industry to establish joint
ventures in China. After nearly 60 years In addition to Japan, factories have also been established in many countries
and regions such as China, the United States and Europe. Its sales network has covered all parts of the world.
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